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I'm speaking with my son.                                  دارم با پسرم صحبت میکنم 
I'm eating breakfast.                                             دارم صبحونه میخورم 
Money                                                                         پول 
I don't have any money.                                     من هیچی پول ندارم 
How much?                                                             ( چند ؟ )  چقدر ؟ 
How much money do you have?                    چقدر پول داری؟ 
How much is it?                                                     ( چنده ؟ ) چقدره؟ 
How much is a Coke here?                                                 اینجا یه کوکا چنده؟  
It's one dollar.     یک دلاره                                                     
How much is that book?                                    اون کتابه چنده؟ 
It's five dollars.                                                       پنج  دلاره 
That book is six dollars. اون کتابه  شش دلاره                                     
Only three dollars                                                  فقط سه دلار 
I only have four dollars.                                      من فقط چهار دلار دارم 
It's only two dollars.                    فقط دو دلاره                          
Are you sure?                                                          مطمئنی؟ 
Maybe                                                                        شاید 
_______________________________________  
 
 
I know an American restaurant.                      من یه رستوران آمریکایی میشناسم 
I know a good American restaurant.             من یه رستوران خوب آمریکایی میشناسم 
Would you like to have some rice?                یل دارید کمی برنج صرف کنید؟م 
Yes, a little, please.                                              ًبله ،  یه کم لطفا 
 
Would you like to drink something?              میل دارید چیزی بنوشید؟ 
No , thanks.                                                             نه ،  مرسی 
No , thanks. I'm fine.  
 
Yes, some tea, please.                                       ًبله ،  کمی چای لطفا 
Is coffee okay?                                                       یه؟آیا قهوه اوک 
Yes, coffee's fine, too.                                         بله ،  قهوه هم خوبه 
Excuse me, Miss. Where's Sunset Avenue?      ببخشید خانم ، خیابان  سانست کجاست؟ 
I'm sorry. I don't know.                                        متاسفم ،  نمیدونم 
 
Excuse me, ma'am. Is the Persian restaurant here?  ببخشید خانم ، آیا رستوران ایرانیه اینجاست؟   
No, it's on Sunset Avenue.                               تهنه ،  تو خیابان سانس 
I live on Main Street.                                             ین زندگی میکنممن تو خیابون م 
I don't live there.                                   من اونجا زندگی نمیکنم                   
 
Then where do you live?                                    پس تو کجا زندگی میکنی؟ 
 
My house is on Bundy Avenue.                      خونه م تو خیابانِ باندیه 
It's not very far from here.                            از اینجا زیاد دور نیست       
 
But it's far from your house.                             ولی از خونه تو دوره 
Tomorrow                                                          فردا 
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We're going to Iran tomorrow.                         ما داریم فردا میریم ایران 
We'd like to buy a house in Iran.                     مون میخواد تو ایران یه خونه بخریمما دل 
 
 
Are you from Iran?                                                آیا شما اهل ایرانید ؟ 
Yes, I'm from Iran.  
 
 

Yes, I am    حتما باید بگید  Yes I'm  : دقت کنید که جواب کوتاه مثبت رو فشرده نمیگیم ،  یعنی نمیشه  گفت 
 
 
Yes, I am.                                                                 ( جواب مثبتِ کوتاه ) بله هستم 
No, I'm not.                                                              نه ،  نیس ( کوتاه جواب منفی ) تم  
 
Are you from Iran?                                                آیا شماها اهل ایران هستید؟ 
Yes, we are.                                                          ( جواب مثبتِ کوتاه )  بله ، هستیم 
 
No, we're not. کوتاه )                                                       نه ،  نیستیم  ( ج واب منفی  
No, we are not.                                                       نه ، نیستیم 
 
I want to go to Iran.                                               من میخوام برم به ایران 
I'm going to Iran.                                                    من دارم میرم به ایران 
 
I want to drink a soda.                                          من میخوام یه نوشابه بخورم 
 
I'm drinking a soda.                                               من دارم یه نوشابه میخورم 
You're drinking tea.                                              شما دارید چای میخورید 
 
Are you drinking tea?                                           آیا شما داری چای میخورید؟ 
 
Yes, I am.                                                                  جواب مثبت کوتاه 
No, I'm not.                                                               جواب منفی کوتاه 
No, I'm not drinking tea.                                            منفی کامل جواب  
 
Do you want some bread?                                آیا کمی نان میخوای؟ 
 
No, I don't eat bread.                                            نه ،  من نان نمیخورم 
 
Are you eating bread now?                           آیا تو الان داری نان میخوری؟     
No, I'm not eating bread now.                          نه ،  من الان نان نمیخورم 
I'm not eating anything now.                            من الان چیزی نمیخورم 
I'm eating rice.                                                     دارم پلو ( برنج ) میخورم     
  
My son                                                                        پسرم 
With my son                                                              با پسرم 
I'm speaking with my son.                                 دارم با پسرم صحبت میکنم 
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We're buying a house.                                         ما داریم یه خونه میخریم 
 
Can we buy a car?                                                 آیا ما میتونیم ماشین بخریم 
No, we can't.                                                           جواب منفی کوتاه 
 
We don't have money.                                        پول نداریم 
Money                                                                         پول 
 
Do you want to eat something?                      آیا میخوای یه چیزی بخوری؟ 
No, I don't want to eat anything.                      نه نمیخوام هیچی بخورم 
 
Do you have money with you? داری؟                        ( همرات )  آیا تو پول باهات  
 
I don't have any money. ول ندارم  ،  پولی ندارم )                                    پول ندارم ( هیچی پ  
 
Where are you going?                                         کجا داری میری؟ 
I'm going to the supermarket.                          دارم میرم  سوپرمارکت 
We don't have any tea.                                       ما هیچی چای نداریم 
Can you buy some tea?                                      آیا میتونی کمی چای بخری؟ 
Yes, I can.                                                                جواب مثبت کوتاه 
 
I want some money. می پول میخوام                                            من ک  
 
How much?                                                             ( چند ؟ )  چقدر ؟ 
How much money?                                              چقدر پول؟ 
 
How much money do you want?  میخوای؟                   چقدر پول  
How much money do you have?                   چقدر پول  داری؟ 
 
I want to buy a Coke.                                            میخوام  یه کوکا بخرم 
 
How much is it?                                                      چنده ؟ 
 
How much is a Coke?                                         یه کوکا چنده؟ 
 
It's two dollars.                                                       دو دلاره 
It's three dollars.                                                   سه دلاره 
Is it one dollar? یک دلاره؟                                                      آیا  
No, it's four dollars.                                              نه ،  چهار دلاره 
 
How much money do you want to have?        چقدر پول میخوای داشته باشی؟ 
 
I only want two dollars. دلار میخوام                                        من فقط دو  
only                                                                              فقط 
I only want two dollars.                                        من فقط دو دلار میخوام 
I only have three dollars. ط  سه دلار دارم                                  من فق  
only                                                                              فقط 
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only with you                                                            فقط با تو 
one dollar                 یکِ دلار                                                  
only one dollar                                                        فقط یک دلار 
 
How much is a Pepsi?                                        یه پپسی چنده ؟ 
only one dollar                     فقط یک دلار                                    
 
How much is that book?                                     اون کتابه چنده؟ 
book                                                                            کتاب 
How much is that book?                                     اون کتابه چنده؟ 
 
It's five dollars.                                                       پنج  دلاره 
five  
That book is five dollars.                                   اون کتابه پنج دلاره 
That book's five dollars.  
 
It's five dollars.                                                       پنج دلاره 
Is it four dollars?                                                    آیا چهار دلاره ؟ 
No, not now.                                                            نه ،  الان نه 
No, not four dollars.                                             نه ،  چهار دلار نه 
 
Then how much is it?                                          پس چنده؟ 
 
It's only five dollars.                                             فقط پنج دلاره 
That book is six dollars. دلاره شش کتابه اون                                     
six شش                                                                                 
That book is six dollars. دلاره شش کتابه اون                                     
It's six dollars. دلاره شش                                                         
You have two dollars.                                         تو دو دلار داری 
 
And I have four dollars.                                       و من چهار دلار دارم 
We have six dollars together. داریم دلار شش هم با ما                          
One car ماشین یک                                                                       
We only have one car. داریم ماشین یک فقط ما                                        
But you have two cars. ارید                                      ولی شما دو تا ماشین د  
One book                                                                   یک کتاب 
I have five books.                                                  من پنج تا کتاب دارم 
 
Is that book yours?                                               آیا اون کتابه مال توه ؟ 
No, that's not mine.                                              نه ،  اون مال من نیست 
 
I'd like to buy that book.                                      من دلم میخواد اون کتابه رو بخرم 
How much is it?                                                     چنده ؟ 
It's only six dollars.                                               فقط شش دلاره 
How much do you have?                                  چقدر داری؟ 
I only have five dollars.                                      من فقط پنج دلار دارم 
 
Then you can't buy that book now.               پس الان نمیتونی اون کتاب رو بخری 
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Are you American?                                               آیا شما آمریکایید؟ 
Yes, I am.       جواب مثبت کوتاه                                                            
No, I'm not.                                                               جواب منفی کوتاه 
Would you like to eat something?                  آیا چیزی میل داری بخوری؟ 
No, thanks.         نه ،  مرسی                                                      
 
Are you sure?                                                          مطمئنی؟ 
Yes, I'm sure.                                                          آره ، مطمئنم 
I'm not sure.             مطمئن نیستم                                                 
 
__________________________  
 
Eat  
Eating  
How much?  
Dollar  
One dollar  
Two dollars  
Book  
Six  
Only  
Sure  
I'm sure.  
_____________________  
 
I don't want to go with you.                                من نمیخوام با تو برم 
Are you sure?                                                          مطمئنی؟ 
Yes, I'm sure.                                                          آره ،  مطمئنم 
Yes, I am.              جواب مثبت کوتاه                                                     
 
 
 
 
 مکالمه                                      
____________________________________  
 
 جیم ،  من دلم میخواد اون کتاب رو بخرم .
A: Jim, I'd like to buy that book.  
 
 چنده؟ 
B: How much is it? 
 
 نمیدونم .
A: I don't know.  
 
 چقدر پول  همرات  داری ؟ 
B: How much money do you have with you?  
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 من فقط دو دلار دارم . 
A: I only have two dollars.  
 
 من فکر نمیکنم تو بتونی  اون کتاب رو با اون پول بخری .
B: I don't think you can buy that book with that money.  
 
 مطمئنی؟ 
A: Are you sure?  
 
 
 آره ،  هستم .
B: Yes, I'm sure.  
 
 ببخشید آقا ،  اون کتاب چنده؟ 
A: Excuse me, sir. How much is that book?  
 
 فقط  شش دلاره .
C: It's only six dollars.  
 
 مرسی.
A: Thanks.  
 
 خواهش میکنم . دلت میخواد  اینو بخِری؟ 
C: You're welcome. Would you like to buy it?  
 
 نمیدونم .  جیم ،  تو هیچ  پولی  همرات داری؟ 
A: I don't know. Jim, do you have any money with you?  
 
 فکر کنم  فقط  سه دلار دارم .  میتونیم  فردا اون کتاب رو بخریم .
B: I think I only have three dollars. We can buy the book tomorrow.  
 
 اوکی ،  پس.
A: Okay, then.  
 
________________________________  
 
 
Would you like some rice?                           آیا کمی برنج میل دارید؟ 
Yes, a little, please.                                  ًبله ،  یه کم ( یه خورده )  لطفا        
No, thanks.                                                          نه ،  مرسی 
Are you sure?                                                     مطمئنی؟ 
Yes, I am.                                                             جواب مثبت کوتاه 
 
I only want some bread.                                 من فقط کمی نان میخوام 
I want some money.                                         من کمی پول میخوام 
Would you like some tea?                            آیا کمی چای میل دارید؟ 
No, thanks.           نه ،  مرسی                                                
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Yes, I would.                                                        جواب مثبت کوتاه 
Would you like to have lunch with me?         آیا میل داری ناهار با من صرف کنی؟ 
 
Yes, I would.                                                        جواب مثبت کوتاه 
No, thanks.                                                          نه ،  مرسی 
Not today                                                               امروز نه 
 
Then when?                                                        ی؟پس ک 
 
Maybe  tomorrow                                              شاید فردا 
Maybe                                                                    شاید 
 
Maybe later                     ًشاید بعدا                                      
 
Do you want some money?                          آیا تو کمی پول میخوای؟ 
 
Do you want your money now?                  تو الان میخوای ؟پول 
 
Where's your money?                                    پولت کجاست؟ 
It's there.                                                               اونجاست 
a house                                                                  یه خونه 
 
a dollar                                                                    یه دلار 
I want to buy a Coke.                                       من میخوام یه کوکا بخرم 
I only want to buy a Coke.                              من فقط میخوام یه کوکا بخرم 
 
 
How much is a Coke?                                     یه کوکا چنده؟ 
 
It's a dollar.                                                          یه دلاره 
 
It's two dollars.                                                   دو دلاره 
 
What are you doing now?                             الان داری چکار میکنی؟ 
 
I'm eating lunch.  دارم ناهار میخورم                                                
Can we go to the mall?                                  آیا میتونیم بریم به پاساژ؟ 
Not today                                                               امروز نه 
Maybe                                   شاید                                  
 
But maybe                                                            ولی  شاید 
 
But maybe we can go tomorrow.                ولی شاید فردا بتونیم بریم 
 


